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To: 5.1.2e IEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 12/15/2022 7:26:13 PM

Subject: RE: Akkoord: CDA vraag Corona opt-in (corona debat)

Received: Thur 12/15/2022 7:26:13 PM

Korte reactie past hier: inhoudelijke richting van de reactie is wel met mij besproken, ben niet gelukkig met deze

bewoording, die heb ik niet meer gezien (en kan veel beter, dit reflecteert op geen enkele manier de kwaliteit waar 1k me

voor inzet - en daar baal ik van).

Nog terzijde: was niet meegenomen in dat er een Corona debat was waarop vragen konden worden verwacht voor DI en we

voor klaar moesten zitten. Hoor dat graag eerder, ben benieuwd of iemand anders dat bij ons wel wist.

Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Van:IEEEJEEN aninvws.nl>

Datum: donderdag 15 dec. 2022 1:52 PM

Aan:

Kopie:

Onderwerp: Akkoord: CDA vraag Corona opt-in (corona debat)

@minvws.nt> [INEECEEN)BEEXECENo ninvws o>

Ha IEEE

Door de CDA is net in het corona debat een vraag gesteld over de corona opt-in. Passage hierover is in de laatste verzamelbrief

meegezonden naar de TK.

Zie bijgevoegd de met[[fBafgestemde beantwoording.

Hoor graag of je akkoord bent of nog opmerkingen hebt!

Groet, (BES


